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Fietsveiligheid N402 (Loenen a/d Vecht) 
 

Naar aanleiding van twee ongelukken afgelopen maand (maandagavond 18/09 en donderdagavond 

21/09) op het nieuw aangelegde fietspad op de Rijksstraatweg (N402) bij de kruising met de Slootdijk 

dichtbij Sportpark De Heul waar onder andere de Loenense MHC, voetbal met BSO, en een wandel- 

en uitlaatpark zit. Maandag werd een twaalfjarig meisje en donderdag een dertienjarig meisje 

aangereden. In beide gevallen ernstig beschadigde fietsen en (gelukkig slechts) licht tot matig letsel. 

Ouders van kinderen die ’s avonds over deze weg fietsen van en naar de hockey hebben ons hun grote 

zorgen kenbaar gemaakt en de situatie werd op 26 september j.l. ook in de raad van gemeente 

Stichtse Vecht aangekaart. 

Aangezien verkeersveiligheid voor ons en de Provincie Utrecht een hoge prioriteit geniet en het ons 

zorgen baart dat er kort na de nieuwe inrichting (werkzaamheden werden 12 augustus j.l. afgerond) 

twee dergelijke aanrijdingen plaatsvinden, hebben wij de volgende vragen: 

1. Is het college van GS op de hoogte van deze ongevallen? 

2. Is GS het met ons en bewoners eens dat de situatie op dit kruispunt nog steeds onover-

zichtelijk is en de waarschuwingsborden niet afdoende blijken om verwarring weg te nemen? 

3. Gegeven de eerdere waarschuwingen door commissieleden en de ervaringsdeskundigen in 

klankbordgroep N402 dat opheffen van het oostelijke deel van het fietspad tussen de N201 

en De Heul tot gevaarlijke situatie en onnodig veel oversteken zou leiden in de commissie 

M&M (dd. 09-03-2022), zijn er na tijdelijke opheffing van dit fietspad augustus j.l. 

aanvullende maatregelen genomen om deze risico’s te mitigeren totdat het nieuwe 

oostelijke fietspad (naar verwachting in 2024) gerealiseerd kan worden? 

4. Is het college bereid hier snel aanvullende actie op te ondernemen, en wat voor concrete 

maatregelen zijn er mogelijk op korte termijn? 

5. Is de verwachting dat na afronding van het fietspad in 2024 de verkeersveiligheid voor 

fietsende kinderen naar een acceptabel niveau is verbeterd, of geven deze incidenten 

aanleiding om ook te kijken naar maatregelen op de langere termijn? 

6. Heeft het college van B&W van Stichtse Vecht reeds contact opgenomen met u en zoja: wat 

hebben zij van ons als provincie en verantwoordelijke voor deze weg nodig? 

7. Zou het college ons op de hoogte willen houden van stappen die ondernomen worden om 

ervoor te zorgen dat de fietsveiligheid hier verbetert en de kans op dit soort aanrijdingen 

tussen automobilisten en fietsende kinderen afneemt? 
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